
 

         Gouda, 14 februari 2024 
  

Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen m.b.t. mogelijke sluiting afdeling verloskunde HagaZiekenhuis 
Zoetermeer 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
In Zoetermeer heerst al langere tijd onrust rond de toekomst van het voormalig LangeLand 
Ziekenhuis (nu HagaZiekenhuis Zoetermeer)1. Wij hebben van verloskundigen uit Gouda begrepen 
dat medio april 2024 het HagaZiekenhuis een besluit neemt over de toekomst van de afdeling 
(acute) verloskunde in Zoetermeer. Dit is een zorgwekkende ontwikkeling omdat er nu al 
uitdagingen zijn voor bevallingen in Gouda en omstreken en daarnaast de komende jaren door 
demografische ontwikkeling een toename van bevallingen wordt verwacht. Daarnaast is het 
ziekenhuis in Zoetermeer voor het o.a. het Groene Hart Ziekenhuis een belangrijke overlooplocatie 
is in geval van drukke perioden met veel bevallingen. De ChristenUnie is van mening dat bevallen 
in de vertrouwde omgeving van groot belang is voor de fysieke en mentale gezondheid van 
zwangeren. 
 
Aangezien het Groene Hart Ziekenhuis vanuit Zoetermeer het snelste bereikbaar is maakt onze 
fractie zich zorgen dat door een mogelijke sluiting van de afdeling verloskunde in Zoetermeer er de 
uitdagingen rond capaciteit van verloskundige zorg in Gouda verder toenemen. Dit kan mogelijk 
ook gevolgen hebben voor zwangeren die onder het verzorgingsgebied van het Groene Hart 
Ziekenhuis vallen.  
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, heeft de fractie van de ChristenUnie Gouda de 
volgende vragen:  
 

1. Is het college bekend met de zorgen van de verloskundigen in Gouda en de mogelijke 
sluiting van (acute) verloskunde in Zoetermeer? 

2. Deelt het college onze mening en zorgen dat bevallen in de vertrouwde omgeving van je 
eigen stad van groot belang is voor de fysieke en mentale gezondheid van zwangeren en 
de mogelijke capaciteit uitdagingen door de situatie in Zoetermeer verder zullen toenemen?  

3. Is het college bekend met de AmvB Acute Zorg die voorschrijft dat bij besluiten in de acute 
zorg omliggende gemeenten ook dienen te worden betrokken door de zorgaanbieder? Is 
het college eerder uitgenodigd voor een bijeenkomst die voortkwam uit de AmvB procedure 
in Zoetermeer? Zo ja heeft het college hieraan deelgenomen? Zo niet, waarom niet? 

4. Vindt er periodiek bestuurlijk of ambtelijk overleg plaats tussen het college en de raad van 
bestuur van het Groene Hart Ziekenhuis? Zo niet, is het college bereid om eenmalig met de 
raad van bestuur van het Groene Hart in overleg te treden over de opstelling van het 
ziekenhuis ten opzichte van de mogelijke sluiting in Zoetermeer en wat dat betekent voor 
bevallingen in Gouda? 

5. Is het college bekend met het regionaal overleg acute zorg waarin de directeur publieke 
gezondheid de gemeenten vertegenwoordigd? Heeft het college periodiek overleg met de 
directeur publieke gezondheid? Zo ja krijgt het college dan een terugkoppeling van hetgeen 
in het regionaal overleg acute zorg is besproken? 

6. Is er binnen de gemeente een ambtenaar die binnen het werkpakket contact onderhoudt 
met het Groene Hart Ziekenhuis? 
 

 
1 https://www.omroepwest.nl/nieuws/4706804/hagaziekenhuis-wil-definitief-af-van-geboortezorg-in-zoetermeer-
gemeente-des-duivels 



Ondergetekende verzoekt om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande vragen binnen 
dertig dagen na dagtekening. 
 
 
Ingediend door: 
 
 
Mirjam Roos 
ChristenUnie 
 

 
 
 
 
  
 
 
 


